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PROTOKÓŁ Nr 2/W/2025 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  

 Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 marca 2025 roku  

o godz. 15.00 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski 

 

Obecni radni: 

 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

- Walenty Gałuszewski (Przewodniczący) 

- Radosław Godun 

- Alina Kruk 

- Barbara Krukowska 

- Angelika Nieroda 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej: 

- Jerzy Chilkiewicz (Przewodniczący) 

- Barbara Krukowska 

- Albin Misiuk 

- Anna Siemieniuk 

- Jerzy Tomczuk 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

- Diana Bisz (Przewodnicząca) 

- Andrzej Czeczuga 

- Konrad Łapiński 

- Piotr Parfieniuk 

- Anatol Grzegorz Tymiński  

 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Prowadzący posiedzenie radna DIANA BISZ  - Przewodnicząca Komisji Oświaty i 

Spraw Społecznych przywitała radnych oraz inne osoby uczestniczące w posiedzeniu: 

- Wójta Gminy – WALENTEGO KORYCKIEGO 

- Zastępcę Wójta Gminy – ANATOLA FILIPIUKA 

- Skarbnika Gminy – ANNĘ NESTERUK 

- Sekretarz Gminy – MONIKĘ DMITRUK 

- Przewodniczącego Rady Gminy – STANISŁAWA OLSZEWSKIEGO 
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Przypomniała o obowiązującym rozporządzeniu w sprawie ochrony danych 

osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych 

osób fizycznych. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

Zawiadomienie o zwołaniu posiedzenia stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. 

Odczytała propozycję  porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/W/2025 ze wspólnego posiedzenia Komisji 

Rady Gminy Bielsk Podlaski  w dniu 25 lutego 2025 r. 

4. Zaopiniowanie materiałów na XII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, 

zwołaną na dzień 31 marca 2025 roku: 

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok; 

b) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Bielsk Podlaski. 

c) Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Materiały do każdego punktu porządku posiedzenia zostały przekazane radnym w 

formie elektronicznej. 

Członkowie poszczególnych komisji nie zgłosili uwag do zaproponowanego 

porządku posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty przez poszczególne komisje. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/W/2025 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy Bielsk Podlaski  w dniu 25 lutego 2025 r. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu, który został przyjęty jednogłośnie przez 

poszczególne komisje uczestniczące we wspólnym posiedzeniu. 

 

4. Zaopiniowanie materiałów na XII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, 

zwołaną na dzień 31 marca 2025 roku: 

 

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi 

Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Radna DIANA BISZ poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany w 

oparciu  o pisma Ministra Finansów, Wojewody Podlaskiego, Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim oraz Dyrektorów szkół w 

Augustowie i Łubinie Kościelnym. Część propozycji zmian wynika z 
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przeprowadzonej bieżącej analizy budżetu gminy. Szczegółowe uzasadnienie znajduje 

się w załączniku do projektu uchwały. W dniu wczorajszym do materiałów dołączono 

autokorektę wniosku. 

- Skarbnik Gminy – ANNA NESTERUK wyjaśniła przedmiot przekazanej radnym 

autopoprawki do projektu uchwały sporządzonej w dniu 25 marca 2025 r. Pierwsza 

zmiana dotyczy realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z dziećmi  i 

uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. Druga poprawka polega na zmianie nazwy  

zadania inwestycyjnego ujętego w załączniku nr 3 (dotyczy przebudowy drogi 

gminnej na gruntach wsi Grabowiec). 

- Radny JERZY TOMCZUK  zapytał, na wytyczenie których dróg gminnych 

przeznacza się kwotę w wysokości 46 tysięcy złotych ? 

- Skarbnik ANNA NESTERUK wyjaśniła, że jest to kwota zabezpieczająca wydatki z 

tego tytułu  na realizację wniosków, które sukcesywnie będą w ciągu roku składane. 

Wójt Gminy WALENTY KORYCKI dodał, że przy remontach dróg zdarzają się 

niejasne sytuacje dotyczące ich przebiegu, stąd wynika potrzeba uporządkowania i 

wytyczenia przebiegu drogi. Podobne sytuacje zdarzają się przy wycince drzew. 

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że wyjaśnienia proponowanych 

zmian przedstawione w uzasadnieniu projektu uchwały są bardzo pomocne przy 

analizie zmian w budżecie, ponieważ tabele dołączone do projektu uchwały są mało 

czytelne. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek 

Wójta pozytywnie.  

 

b) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Bielsk Podlaski 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie wraz z projektem uchwały stanowi Załącznik 

Nr 6 do protokołu. 

Protokół z przeprowadzonych konsultacji społecznych dotyczących projektu programu 

stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. 

- Radna DIANA BISZ poinformowała, że do przyjęcia uchwały zobowiązują przepisy 

ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt. Wniosek Wójta Gminy w tej 

sprawie zawiera informację o podmiotach, które zaopiniowały pozytywnie projekt 

programu, część podmiotów nie wypowiedziała się w tej kwestii, co oznacza 

akceptację programu, natomiast zastrzeżenia wniosło Stowarzyszenie  Przyjaciół 

Zwierząt w Boćkach, ale nie zostały one uwzględnione. 

Zgodnie z uchwałą Rady Gminy przyjętą w dniu 27 lutego br. w okresie od 18 marca 

do 24 marca przeprowadzono konsultacje społeczne, których wyniki zostały 

przekazane radnym w dniu wczorajszym. 

- Wójt Gminy WALENTY KORYCKI poinformował, że program jest obligatoryjny 
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dla każdej gminy. W swojej wypowiedzi nawiązał do wpisu na stronie internetowej 

„Nasza gmina – wspólne dobro” (dodał, że nazwa tej strony jest tożsama z nazwą 

komitetu wyborczego, z którego startował w ostatnich wyborach samorządowych), 

gdzie autor wpisu krytycznie wypowiedział się na temat projektu programu w części 

dotyczącej kosztów dokarmiania kotów wolnożyjących. Program przewiduje na ten cel 

roczną kwotę w wysokości 200 zł, co oznacza, że na każde sołectwo przeznacza się na 

dokarmianie tylko 3 zł. Pan Wójt stwierdził, że jest to mało logiczne rozumienie, 

ponieważ  nie chodzi o ciągłe karminie tych zwierząt, lecz jedynie sporadyczne, jeśli 

taka potrzeba zostanie gminie zgłoszona. Dotychczas takie sytuacje nie wystąpiły. W 

razie potrzeby środki na to zadanie mogą być w ciągu roku zwiększone. 

Zabezpieczenie środków na ten cel jest wymaganym elementem programu. 

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK dodatkowo wyjaśnił różnicę w 

pojęciach: „koty bezdomne” i koty „wolno żyjące”. Podkreślił, że gmina nie ma 

obowiązku opieki nad zwierzętami wolnożyjącymi. Program przewiduje pojedyncze 

sytuacje, dot. zgłoszeń o potrzebie doraźnej potrzeby dokarmienia zwierzęcia. Podał 

kwoty realizacji programu z 2024 roku. Nawiązując do zgłoszonej w ramach 

konsultacji potrzeby czipowania, wyjaśnił, że kotom nie są zakładane czipy, a 

sterylizacja i kastracja dotyczą tylko zwierząt właścicielskich.  

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił uwagę, że koty wolnożyjące, z natury 

potrafią same się wyżywić, dlatego znikome będą sytuacje, kiedy zajdzie potrzeba 

dokarmienie tych zwierząt. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek 

Wójta pozytywnie.  

 

c) Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie wraz z projektem uchwały stanowi Załącznik 

Nr 8 do protokołu. 

- Radna DIANA BISZ wyjaśniła, że proponowana zmiana polega na procentowym 

określeniu wysokości dodatku funkcyjnego przyznawanego nauczycielom zajmującym 

stanowiska kierownicze w szkołach. Z wniosku Wójta Gminy wynika, że dyrektorom 

szkół będzie możliwość przyznania wyższych kwot dodatku. Projekt uchwały został  

uzgodniony z Oddziałem Związku Nauczycielstwa Polskiego. 

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zgłosił wątpliwość co do prawidłowości 

określenia terminu wejścia w życie uchwały. Chodzi o zapis, że uchwała wchodzi w 

życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Podlaskiego i ma zastosowanie do wynagrodzeń przysługujących od dnia 1 stycznia 

2025 roku, co oznacza, że są 2 terminy wejścia w życie. Radny podał przykłady 

różnych sformułowań dotyczących terminu wejścia w życie uchwały, które nadzór 

Wojewody Podlaskiego uznawał za nieprawidłowe. 
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- Na prośbę radnego JERZEGO TOMCZUKA, który zapytał o zaproponowane 

wysokości dodatku funkcyjnego dyrektorom szkół, Sekretarz Gminy MONIKA 

DMITRUK wyjaśniła, że wynagrodzenie dyrektora szkoły w stosunku do 

wynagrodzenia nauczyciela realizującego pensum wraz z godzinami 

ponadwymiarowymi jest niewspółmiernie niskie. Stąd proponuje się ustalenie 

przedziału od 40% do 80% wynagrodzenia zasadniczego, co pozwoli zachować 

właściwe proporcje między tymi stanowiskami. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek 

Wójta pozytywnie. 

 

5. Sprawy bieżące. 

W sprawach bieżących poruszono następujące zagadnienia: 

- Radni zapoznali się z listem otwartym Niezależnego Samorządnego Związku 

Zawodowego Listonoszy Poczty Polskiej, skierowanym do samorządów w całej 

Polsce zawierającym sprzeciw wobec prowadzonej polityki, której skutkiem jest 

osłabienie tej instytucji. Sekretarz Gminy MONIKA DMITRUK wyjaśniła, że chodzi 

o likwidację placówek pocztowych w związku z trudną sytuacją finansową. Podała 

koszty wysyłki korespondencji urzędowej. Powiedziała też o wprowadzonym systemie 

e-doręczeń.  

- Wójt Gminy WALENTY KORYCKI zgłosił temat dotyczący liczby godzin 

nauczania religii po zmianie przepisów obowiązujących od 1 września 2025 r. Od 

nowego roku szkolnego liczbę godzin nauczania tego przedmiotu zmniejszono do 1 

godziny. Wyjaśnienia wymaga, czy jest możliwość zwiększenia liczby godzin ponad 

obowiązkową godzinę.  

- Radni zostali poinformowani o prośbie trenera drużyny TUR II dotyczącej 

sfinansowania z budżetu gminy części kosztów działalności drużyny  (m.in. 

sfinansowanie wyjazdów na mecze) – około 10 tys. zł.. Radni wstępnie przychylnie 

odnieśli się do prośby zaznaczając, że piłkarze będą promowali Gminę Bielsk Podlaski 

(logo gminy na koszulkach). Zakres wsparcia zostanie określony w porozumieniu. Na 

prośbę radnego JERZEGO TOMCZUKA poinformowano o udostępnieniu autobusu 

na wyjazd kibiców z Bielska na mecz Jagiellonii.  

- Radni dyskutowali o potrzebie wycinania suchych drzew przy drogach, które 

zagrażają bezpieczeństwu jadących pojazdów. Wójt Gminy oraz Zastępca Wójta 

wyjaśnili zasady obowiązujące przy wycince drzew, potrzebę uzgodnień z różnymi 

instytucjami, m.in. konserwatorem przyrody. Zwrócono uwagę na ograniczenia 

utrudniające wycinkę drzew, np. stwierdzenie wystąpienia na drzewie chronionego 

gatunku mchów i porostów. 

 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia został wyczerpany, w związku z tym radna DIANA BISZ  o 
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godz. 15.45 zamknęła posiedzenie komisji.  

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

 

- Walenty Gałuszewski ……………………… 

 

- Radosław Godun …………………………... 

 

- Alina Kruk …………………………… 

 

- Barbara Krukowska ………………….. 

 

- Angelika Nieroda ……………………. 

 

 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej  

i Przestrzennej: 

 

- Jerzy Chilkiewicz ……………………. 

 

- Barbara Krukowska …………………. 

 

- Albin Misiuk ………………………… 

 

- Anna Siemieniuk .................................. 

 

- Jerzy Tomczuk ………………………… 

 

 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

 

- Diana Bisz ………………………….. 

 

- Andrzej Czeczuga ………………….. 

 

- Konrad Łapiński ……………………. 

 

- Piotr Parfieniuk ……………………… 

 

- Anatol Grzegorz Tymiński …………… 
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